
 
Ř í j e n    2009 

Zimní čas 
Opět přišla chvíle, kdy  přejdeme na středoevropský čas, který bývá mylně nazýván 

zimním časem, jako opak času letního. V neděli 25. října si o hodinku přispíme, protože  
ve 3 hodiny ráno si posuneme ručičky hodin zpět na 2 hodiny. Nezapomeňte přenastavit čas 
na všech Vašich přístrojích od hodin na mikrovlnné troubě přes hodiny na mobilu, 
náramkových hodinek až k hodinám v autě, na počítači a hlavně budíku. Je to opět práce 
navíc jako daň za tu hodinku, o kterou si přispíme déle. 

Co nám přechod na středoevropský čas přináší? Lidé i odborníci jsou různých názorů 
a mnozí v tom již nevidí žádný užitek. Zrušením dvou časů a ponecháním pouze času 
středoevropského, by se jistě nic vážného nestalo. Čas, dle mnoha názorů měníme již jen 
ze zvyku a v dnešní moderní době již se nemění z důvodů, ze kterých se začal používat, tedy 
šetření energií. 

Většina lidí snáší změnu dobře, někteří hůře. Většinou lidem trvá pár dní, než si 
zvyknou, první den po změně jim přijde pět hodin odpoledne, jako by bylo již sedm večer. 
Jiní třeba nemají s přechodem času žádný problém a změnu nijak nepocítí. Jak se změnou 
času zápasíte Vy?                   -red- 

Nezapomeňte, čas se mění o hodinu nazpět. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ze zasedání zastupitelstva obce 
Dne 29. září 2009 se sešlo zastupitelstvo Obce Černá v Pošumaví na svém  

29. zasedání. Za přítomnosti všech devíti zastupitelů a početného zastoupení občanů 
byly projednány a schváleny následující záležitosti: 
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zrušení funkce tajemníka obecního úřadu a zřízení nového odboru obecního úřadu – Odboru 
hospodářsko správního ║ byly schváleny obecně závazné vyhlášky vztahující se 
k veřejnému pořádku v obci ║ rozpočtové opatření č. 3/2009 ║ prodej pozemků nebo jejich 
částí p.č. 266/3, 266/11, 276/3, 395/13, 419/15, 447/156, 666/13, 666/14, 738/38 ║ 
zveřejnění záměru odprodat části pozemků 211/56, 211/101, 211/119, 428/1, 448/1, 505/65, 
738/8 ║ pronájem pozemku 843/3 ║ pořízení změny     č. 1, 2 a 3 územního plánu na návrh 
osob nebo společností s vlastnickými právy k pozemkům nebo stavbám na území obce ║ 
bylo schváleno doporučení hodnotící komise o výběru uchazeče na akci – Výstavba 
podporovaných bytů, která bude uskutečněna v případě přidělení státní dotace ║ schválení 
doporučení hodnotící komise o výběru uchazeče na akci – Komplexní revitalizace veřejné 
zeleně v obci Černá v Pošumaví, na kterou již byla přidělena státní dotace ║ zvýšení 
základního nájemného v bytových domech č.p. 46 a Mokrá č.p. 5 ║ zřízení věcného 
břemene chůze a jízdy přes obecní pozemek p.č. 431/1 ║ půjčku z fondu rozvoje bydlení ║ 
bylo rozhodnuto o přidělení bytu 1 + 1 v č.p. 36 ║ dále byly revokovány body z 20.          
a 22. zasedání zastupitelstva obce. 
 Usnesení a zápis s přílohami z 29. zasedání obecního zastupitelstva          
Obce Černá v Pošumaví najdete v plném znění na internetových stránkách obce a na úřední 
desce obecního úřadu. 

-red- 

Pokračování Seriálu o školách z minulého čísla 
Stejně tak, jako několik let předtím, byl i školní rok 1956/57 slavnostní. Od rána vyhrává 
místní rozhlas, kde zástupce obce, krátkými vstupy, vítá děti do školy. Před školou vítají 
prvňáčky pionýři a slavnostní zahájení školního roku provede zástupkyně MNV Božena 
Štumpfová a zástupce SRPŠ Vladimír Kostka. Do školy je zapsáno celkem 60 dětí, z toho    
18 děvčat. V jednotlivých postupných ročnících je tento stav dětí: 1 – 13; 2 – 9; 3- 18; 4- 10;      
a pátý rovněž 10. Do školy stále dochází děti ze Slavkovic, Bližné a Jestřábí. 
1 třídu (1 a 3. p.r.) vyučuje učitelka Věra Nouzová, roz. Zvánovcová z Lužnice, okr. Třeboň, 
která do konce minulého školního roku vyučovala na národní škole v Kostelní Radouni,        
okr. Jindřichův Hradec. ve 2. třídě vyučuje ředitel školy        Václav Nouza (2, 4 a 5 p.r.) 
K vyučování římsko-katolického náboženství se z celé školy přihlásilo 14 žáků, z toho          
z 5. p.r. žádný. 
Ve školním roce 1957/58 bylo do školy zapsáno celkem 66 dětí, z toho 25 děvčat 
a 41 chlapců. Do 1 p.r. bylo zapsáno 12 dětí- do 2. p.r.13 – do 3p.r.13 – do 4p.r. 19 a do        
5 p.r. 9. 
1 třídu (která tvoří 1 a 4 p.r.) vyučuje ředitel školy Václav Nouza a ve 2 třídě vyučuje za 
Věru Nouzovou, která odchází na mateřskou dovolenou, učitelka Zdeňka Truhlářová, čerstvá 
absolventka Pedagogické fakulty. 
K 20. únoru 1958 byla otevřena jednotřídní národní škola v Bližné, takže žáci z Bližné          
a Jestřábí přestali chodit do Černé, čímž ubylo 18 žáků. 
Školní rok ukončilo 48 žáků, z nichž 4 neprospěli a 3 měli sníženou známku z chování, 
z nich dokonce o dva stupně Gregar Ladislav. 
Hlavní kuchařkou ve školní kuchyni byla i nadále Marie Kudláčková, pomocnou kuchařkou 
Irena Friedlová a vedoucí školního stravování byla ředitelka mateřské školy          
Věra Kopečková. 
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 Zahájení školního roku 1958/59 bylo opět ve dvou třídách a celkem s 56 žáky          
(1, 2 a 3.p.r bylo po 10 – ve 4p.r. 17 a v 5.p.r. 9 dětí). 1 třídu – 1 a 4p.r. vyučuje          
Václav Nouza a 2 třídu opět Věra Nouzová. Ve školní jídelně se stravovalo průměrně          
45 žáků, vedoucí kuchařkou byla stále Marie Kudláčková, pomocnici Irenu Friedlovou, která 
musela ze zdravotních důvodů zaměstnání opustit nahradila Marie Hadrabová, která však 
později také odešla a tak vařila M. Kudláčková po zbytek roku sama. 
Z celkového počtu 55 žáků jich prospělo 51 a sníženou známku z chování měli 4 žáci. 
 Školní rok 1959/60 začal opět slavnostně za účasti zástupců obce a rodičů dětí.          
Do celé školy chodilo 55 dětí, z toho v 1.třídě (1 a 4.p.r.), kterou vyučoval ředitel školy 
Václav Nouza, jich bylo 26 a ve 2. třídě (zbylé p.r.), kde bylo 29 žáků učil za nemocnou 
Věru Nouzovou první dva měsíce učitel Pavel Novotný. V červnu odešel na vojenské cvičení 
Václav Nouza a místo něho učila ředitelka školy v Pláničce R. Troupová. Na konci školního 
roku opět čtyři žáci opakovali. 
 Kvůli II. celostátní spartakiádě skončil celkově školní rok 18. června 1960. Již během 
května však bylo domluveno, že děti z Pláničky i z Mokré budou od 1. září chodit do školy 
v Černé, takže se bude otevírat 3. třída. 
Během školního roku byly na škole ustaveny dva pionýrské oddíly – I. vedla          
Marie Zikmundová, učitelka mateřské školy a II. oddíl Jana Benediktová, studentka 
Jedenáctileté střední školy v Českém Krumlově. 
 Ve školním roce 1960/61 se škola stala trojtřídní. V 1. třídě byl pouze 1. post.roč. 
v počtu 11 dětí a vyučoval je Václav Nouza v uvolněné učebně po mateřské škole, 2. třída 
tvořila (2. a 4.p.r.) s celkem 40 žáky a vyučovala Marie Vrchotová, která přešla ze školy 
v Bližné. 3. třídu tvořil 3. a 5. p. r., bylo zde 34 žáků a vyučovala Věra Nouzová. Celkem 
tedy nastoupilo do školy 85 žáků. Školní rok ukončilo 83 dětí, z nichž jich pět neprospělo. 
Protože počet stravovaných dětí spolu s mateřskou školou přesáhl 80 stravovaných, byla 
jako pomocná kuchařka přijata Marie Klementová. 
Pionýrskou vedoucí se stala v I. oddíle Marie Vrchotová a ve druhém zůstává           
Jana Benediktová. 
 Na škole bylo v tomto roce uskutečněno místní kolo STM (soutěž tvořivosti mládeže) 
za účasti škol z Černé, Bližné a Hůrky. Soutěže se zúčastnilo přes dvacet  
jednotlivců a dva soubory a do okresního kola byly z Černé vybráni dva žáci. V okresním 
kole se pak v sólové recitaci umístil na 3. místě žák čtvrté třídy v Černé, Kantor. 
Během školního roku byl převzat inventář ze zrušených škol v Mokré a Pláničce. Koncem 
školního roku bylo rovněž připravováno rozšíření školy o další třídu a to tak, aby mateřská 
škola se přestěhovala do uvolněné fary. 
Byla provedena veškerá inventarizace školního majetku, aby mohla být správa školy předána 
novému řediteli Jaroslavu Zimmermannovi, dosavadnímu řediteli školy v Zubčicích, který 
nastoupí dnem 1. srpna 1961. Dosavadní ředitel Václav Nouza odchází na okres          
České Budějovice. 
Dovětek: během celého tohoto období probíhalo v každém školním roce mnoho akcí, 
většinou zaměřených na oslavy (v počátku narozeniny T. G. Masaryka a potom J. V. Stalina 
a Kl. Gottwalda zejména, ale i většiny státníků tzv. lidovědemokratických států), dále oslavy 
1. máje, Dne horníků, Dne čsl. armády , výročí osvobození, Mezinárodní den dětí, VŠSR          
a další. V padesátých létech děti hledaly mandelinku bramborovou a zúčastňovaly se brigád 
v zemědělství, zejména při sběru brambor. 
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Školu pravidelně navštěvoval školní lékař, žáci se rovněž zúčastnili sběru druhotných 
surovin a pravidelně uspořádali výlet na různá místa, zejména v jihočeském regionu. 

Ing. František Záhora 

Rozhovor s vedoucím a zástupkyní vedoucího Obvodního oddělení Policie 
České Republiky Horní Planá 

V tomto čísle zpravodaje bych Vám ráda představila Obvodní oddělení 
Policie České Republiky Horní Planá, pod které spadá svým obvodem          
i Černá v Pošumaví. Vedoucí oddělení npor. Bc. Tomáš Thon a zástupkyně 
vedoucího npor. Bc. Pavla Tůmová nám ochotně odpověděli na několik 
otázek, které jsme jim položili. 

1. Jak byste představil Obvodní oddělení Policie České Republiky v Horní Plané 
našim občanům? 

„Služební obvod policie Horní Plané zahrnuje katastrální území Městského úřadu          
Horní Planá, Obecních úřadů Černá v Pošumaví a Hořic na Šumavě, Újezdního úřadu 
vojenského újezdu Boletice a Údolní nádrž Lipno v říčních kilometrech 344,5 – 362. 
Celková rozloha našeho obvodu je 374 km2. Na našem oddělení pracuje 14 policistů,          
24 hodin denně. Máme policisty vycvičené pro Krajskou pořádkovou jednotku, kteří se 
účastní fotbalových utkání, různých shromáždění a rovněž plníme povinnosti 
v Antikonfliktním týmu krajského ředitelství.“ 
2. Jaké bylo letošní léto na Lipensku z pohledu vás, policistů? 
„Letošní léto bylo celkem poklidné. V naší oblasti bylo méně turistů, bylo špatné počasí a to 
se podepsalo na tom, že bylo méně krádeží, protože chatové oblasti nebyly tolik obsazeny. 
Bylo i méně vykrádání aut a krádeží motorek. Snažíme se dělat i různá opatření a informovat 
občany o tom, jak mají chránit svá vozidla a svůj majetek.“ 
3. Jaký kuriózní případ jste někdy během své služby zažili? 
„Jediný kuriózní případ, který jsem řešil, bylo zemětřesení v Horní Plané. Spousta občanů si 
stěžovala na otřesy půdy a myslela si, že je to způsobeno vojenskými cvičeními          
ve Vojenském újezdu Boletice, ale nebylo tomu tak. Po bližších prošetřeních se ukázalo,          
že v Horní Plané skutečně bylo zemětřesení.“ 
4. Co děláte pro to, aby se policie co nejvíce přiblížila našim občanům? 
„Jako spoluorganizátoři se účastníme společně s Domem dětí a mládeže Dětského dne 
v Českém Krumlově. Dále děláme různé preventivní akce pro žáky základních škol          
v Horní Plané a v Černé v Pošumaví. Pořádáme různé preventivní akce          
v Hořicích na Šumavě a na dětských táborech ve služebním obvodě.“ 
5. Co považujete za priority Vaší činnosti? 
„Naše oddělení se ztotožnilo s několika základními myšlenkami, které v plné míře 
uplatňujeme při každodenním výkonu služby. Nejpodstatnější záležitostí je fyzická 
přítomnost policistů na ulicích, což působí uklidňujícím dojmem na občany – usedlíky          
a odstrašujícím na potencionální narušitele pořádku. Další snahou je aktivně se účastnit 
práce v místních komisích pro prevenci kriminality a podněty od občanů v těchto 
záležitostech předávat výkonným obecním a městským orgánům. Celý služební obvod jsme 
rozdělili na několik oblastí, kde se pohybují pokud možno stejní policisté, aby vzájemná  
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důvěra mezi policistou a občanem byla vyšší. Zároveň s tím stoupá znalost určeného 
okrsku.“ 
6. Co byste závěrem vzkázali našim občanům? 
„Aby se dívali, co se kolem nich děje a nebáli se to nám policistům říci, např. na tel. čísle 
723986395. Kromě své práce se totiž chceme věnovat občanům a jejich potřebám          
a spolupráce je proto nezbytná.“ 

-hako- 

  

Společenská rubrika 
 

V měsíci říjnu svá výročí oslaví paní Antonie Horečná,                    
Tereza Pekárková a Františka Moláková. 

Všem jubilantům přejeme vše nejlepší, hodně štěstí, zdraví a pohody 
v osobním životě. 

Za SPOZ Věra Daňová 
 
 

Podzimní  svoz velkoobjemového a nebezpečného odpadu mobilním 
sběrným dvorem firmy .A.S.A. v Černé v Pošumaví a v osadách 
Termín svozu: sobota 17. října 2009 
Harmonogram svozu   místo    čas 
Černá v Pošumaví     pod obecním úřadem   8:30 –    9:30 hod. 
Černá v Pošumaví    parkoviště u pošty    9:30 –  10:15 hod. 
Bližná      náves    10:20 –  11:00 hod. 
Dolní Vltavice     zastávka autobusu  11:10 –  11:40 hod. 
Muckov      náves    12:00 –  12:30 hod. 
Plánička     Lesní domky  12:40 –  13:00 hod. 
Mokrá     náves    13:15 –  13:45 hod. 

Říjen na zahradě 
Počasí v říjnu je ještě vlahé a nazlátlé díky zbarvenému listoví na stromech. Večery už 

však nedovolují posedět na terase v zahradě, protože ledové závany vzduchu už hlásí příchod  
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zimy. Rána jsou postříbřena náledím, které ještě síla říjnových slunečních paprsků 
dokáže rozpustit a zahradník se tak může ještě věnovat posledním pracem před příchodem 
zimy, protože podzim s teplotním průměrem kolem osmi stupňů Celsia právě vrcholí. 

V tomto měsíci stále více opadává listí z ovocných stromů, které dáváme do 
kompostu, kde je mícháme s jinými rostlinnými hmotami jako je tráva, plevely        
a listí okrasných dřevin. Začínáme s úklidem a zabezpečením celé zahrady před 
zimou. Připravíme si materiál pro zimní zakrytí méně odolných částí zahrady. 
Prohlédneme ploty, chrániče stromů před okusem zvěří, vypustíme vodu z vodních 

nádrží, opravíme jejich stěny a zabezpečíme vodní rostliny. Je také čas ke koupi, zhotovení 
nebo opravě ptačích budek a krmítek, které by neměly na žádné zahradě chybět.  

Je období hlavní sklizně jádrovin, především jablek. Z důvodu trvanlivosti ovoce 
česáme a třídíme velice pozorně. Protože je v půdě ještě dostatek tepla potřebného pro růst 
kořenů, je vhodná doba na novou výsadbu a přesazování nejenom ovocných stromků a keřů, 
ale i okrasných dřevin a jehličnanů.  

Ze záhonů už sklízíme všechnu kořenovou a pozdní košťálovou 
zeleninu. Opatrně ji vyrýváme, necháme oschnout a teprve potom 
uskladňujeme nebo zpracujeme.  

Na záhony po sklizni přidáme kompost, přeryjeme je a připravíme na 
příští sezónu. Končíme s výsadbou dvouletek.  

Nezapomeňte naposledy posekat trávník, aby dlouhá tráva v zimě 
pod sněhem nezahnívala. 
 
NĚKOLIK ZNÁMÝCH I NEZNÁMÝCH PRANOSTIK K ŘÍJNU 

o Po teplém září zle se říjen tváří.  
o Svatý František zahání lidi do chýšek.  
o Spadne-li v říjnu listí, bude mokrá zima.  
o Mrazy v říjnu – hezky v lednu; krásný říjen - studený leden.  
o Divoké husy na odletu – konec i babímu létu.  
o Když křížový pavouk se v říjnu ukrývá a nevylézá, není daleko do sněhu.  
o Bouřka v říjnu třebas malá, sotva na to zima stálá.  
o V říjnu mráz a větry – leden, únor teplý.  
o Studený říjen – zelený leden.  
o Čím dříve listí opadne, tím úrodnější příští rok.  
o Když dlouho listí nespadne, tuhá zima se přikrade.  
o Říjen a březen rovné jsou ve všem. 

-red- 

Zájezd do Prahy na muzikál Carmen 
V sobotu 21. listopadu 2009 organizuje SPOZ při obci Černá v Pošumaví zájezd       

do Prahy na muzikál „CARMEN“.  
Muzikál Carmen je velkolepá divadelní podívaná v Broadwayském stylu. Hvězdné obsazení 
a nádherná hudba Franka Wildhorna slibují úžasný divadelní zážitek. 
Hrají: Lucie Bílá, Daša (alternace L. Bílé), Jiří Korn, Markéta Poulíčková, Robert Jícha, 
Václav (Noid) Bárta, Martin Pošta, Pavla Břínková, Barbora Rajnišová, Lukáš Kumpricht, 
Tomáš Trapl, Hanka Křížková a další. 
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Program zájezdu: 
07.30 hod – odjezd z autobusového nádraží v Černé v Pošumaví  
11.30 hod – příjezd do Prahy – individuální program  
15.00 hod – začátek představení muzikálu Carmen v Hudebním divadle Karlín, 
                    Křižíkova 10, Praha 8 - Karlín.  
19.00 hod – odjezd z Prahy  
 
Cena zájezdu je 1.000,- Kč, z toho účastník hradí 500,- Kč a 500,- Kč připlácí obec. V ceně 
zájezdu je doprava a vstupné na muzikál.  
Přihlášky se složením úhrady účastníka se přijímají na obecním úřadě.  

SPOZ 

Zájezd do termálních lázní Bad Füssing 
V sobotu 24. října 2009 organizuje SPOZ při obci Černá v Pošumaví zájezd          

do termálních lázní Bad Füssing.  Odjezd v 06.45 hod z autobusového nádraží          
v Černé v Pošumaví, návrat týž den do 19.00 hod.  
Program: Koupání v termálních lázních Bad Füssing II. Lázně mají 13 bazénů s různou 
teplotou vody, jsou tam masážní bazény i perličkové koupele.  

Plavky a osušku s sebou, vhodný je koupací plášť a pro ženy koupací čepice, 
nutná neklouzavá obuv. Pobyt v areálu lázní je cca 5 hodin. Součástí zájezdu je 
krátká nakupovací zastávka.  
Cena zájezdu je 614,- Kč, z toho účastník hradí 350,- Kč a zbytek hradí obec. 
V ceně zájezdu je doprava, vstup do bazénu, cestovní pojištění a průvodce.  

Přihlášky se přijímají do 20. října 2009 proti přijaté hotovosti a sdělení rodného čísla pro 
cestovní pojištění na obecním úřadě v Černé v Pošumaví.  
 
Internetové odkazy:  
Obec Černá v Pošumaví http://www.cernavposumavi.cz/web_1/c32.php  
Lázně Bad Füssing http://www.europatherme-badfuessing.de/ 

Obrázek měsíce – Dům, kde bydlím od Lucky 
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Nábor nových členů 
Máš rád dobrodružství? Chceš poznat nové kamarády, prožít nové 

zážitky a opravdovou zábavu? Proto není nic jednoduššího než, že se          
12. 10. 2009 od 16:30 přijdeš podívat do ZŠ v Černé v Pošumaví. Dveře jsou 
otevřené všem dětem od 8 let, které chtějí zajímavým způsobem trávit svůj 
volný čas. 

Družina Berušky 
 

Recept na říjen 
Jestli ještě v tomto pozdním čase vyrazíte na poslední houbařskou 

výpravu do lesa, budete mít štěstí a houby v košíku, tak pro Vás máme 
malý recept k vyzkoušení. 
Papriky s houbami 

Potřebujeme: 4 – 8 zelených sladkých paprik, 1 cibuli,          
cca 1/2 kg hub, 2 lžíce oleje, sůl, kmín a 2 vejce.  
Houby dusíme na cibulce se solí a kmínem do poloměkka. Přidáme na nudličky 

pokrájené nepálivé papriky. Poté, co papriky a houby změknou, zalijeme směs osolenými 
vejci. Podáváme nejlépe s tmavým chlebem. 
Dobrou chuť! 

-red- 

Poděkování 
Tělovýchovná jednota Černá v Pošumaví děkuje Policii ČR, Obvodnímu 
oddělení v Horní Plané za rychlé a úspěšné vyřešení problému v naší 
posilovně! 
Opravdu nám „pomáhají a chrání nás.“ Děkujeme. 

Sportovci 
 
 

Zprávy ze sportu 
Naši muži začali sezonu 2009/10 pohárovým utkáním s Vyšším 

Brodem, kterému jsme podlehli na domácím hřišti 3:4. Týden na to 
vstoupili naši fotbalisté do prvního kola okresní soutěže vysokým, ale 
naprosto zaslouženým vítězstvím. Porazili Benešov 6:1. Následně porážka 
ve Velešíně ještě nic nezměnila na celkem dobré atmosféře v mužstvu, 
která se projevila hned další zápas proti Nové Vsi – výhra 5:2. Po této 
výhře šel náš tým s výkonem rapidně dolů, což se projevilo na třech porážkách v řadě.          
V týmu je nespokojenost, ale obrovské odhodlání zlomit tuto krizi. Ale nejdůležitější je, že 
fotbalisté se nevzdávají. 
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Výsledky: 
Kolo Zápas Výsledek Góly 

1. kolo Černá – Benešov 6 : 1 Pekárek2, Wudy, Černý, Čerkl, 
Maruška 

2. kolo Velešín – Černá 5 : 0  
3. kolo Černá – Nová Ves 5 : 2 Strnad K.3, Wudy2 
4. kolo Rožmberk - Černá 4 : 0  
5. kolo Černá – Větřní 0 : 5  
6. kolo Pohor. Ves - Černá 5 : 3 Strnad K., Wudy, Meskář 
 
 
Po 6. kole je naše mužstvo na průběžném 8. místě. Do konce podzimu zbývá ještě 5 kol. 
 
Další program:  
Kolo Zápas Datum a čas 
7. kolo Černá – Křemže 3. 10. v 16:00 
8. kolo Volno  
9. kolo Černá – Hořice 17. 10. v 15:30 
10. kolo Černá – Romo  24. 10. v 14:30 
11. kolo V. Brod – Černá 1. 11. v 14:00 
 

TJ Černá v Pošumaví  

Kulturní kalendář na měsíc říjen 
15: října: Divadelní představení – Studio Ypsilon Praha – Praha Stověžatá 
24. říjen: Zájezd do termálních lázní Bad Füssing 

                                                                            

Inzerce 
Začínající zemědělec hledá k pronájmu louky v okolí  
Černé v Pošumaví, Žlábku a Hůrky. Tel: 606 477 800 
 
 
 

Oznámení redakce 
Uzávěrka Zpravodaje obce Černá v Pošumaví na měsíc listopad 2009 bude 

26. října 2009. Příspěvky můžete zasílat elektronickou poštou na adresu 
cudelka@seznam.cz nebo je předat v písemné podobě na obecním úřadě. 
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